
Společenství Heřmanova 455/45, Praha 7 
 

Filmaři 8.3.2019  (D.N.A.) 
 

 

Většina členů SVJ  NESOUHLASÍ   s využitím 
společných prostor domu pro natáčení. 

 
     
  Hlasovací lístky dostali všichni do schránek 2.3.2019 odpoledne. 
 Do 5.3.2019 (22:00) se hlasování zúčastnili vlastníci s 11037 
podílovými hlasy, což je 63% (= 11037 / 17524) všech podílových 
hlasů. Pro návrh  „Souhlasím s využitím společných prostor domu pro 
natáčení“ nehlasoval nikdo. 
 Proti návrhu hlasovali vlastníci s 63% všech podílových hlasů. 
 
 
    5.3.2019           Krasnický 



Spoleěenství Heřmanova 455145, Praha 7
Využití spoleěných prostor domu pro natáčení (8.3.2019)

Souhlasím s využitím společných prostor
domu pro natáčení
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Filmaři 8.3.2019  (D.N.A.) 
 
  Výbor SVJ nedal souhlas filmové produkci (firm ě D.N.A.) s využitím  
společných prostor domu k natáčení. Není to ani v jeho pravomoci. 
 
  Zástupce této firmy (D.N.A) pan Novotný zjišťoval možnost natáčení v bytech 
č.8 (Gabašovi) a č.12 (Prudelová). Majitelé obou bytů s natáčením nesouhlasili.  
 
Já a Karel Prouza jsme v tom figurovali jen jako prostředníci. Panu Novotnému 
jsem sdělil, že i kdyby se s někým domluvil na natáčení v bytě, já bych o tom 
stejně nechal hlasovat, protože jde i o společné prostory domu. Předpokládám, 
že si všichni ještě pamatují, jak to v domě vypadalo před 3 roky (duben 2016) – 
tehdy pozval filmaře pan Matěj Hájek do svého bytu (č.8). Když jsem se pana 
Novotného ptal „a co všichni ti lidé a věci na schodišti a na chodbě“ – skoro se 
nedalo projít – řekl mi, že to máme brát jako takovou početnější návštěvu pana 
Hájka, do které ostatním nic není. Nakonec poslal na účet SVJ 5000,-Kč (za 3 
dny natáčení). Podle mně to fakt nestálo za to. 
 Já jsem před 14 dny (16.2.2019) napsal panu Novotnému, že věc považuji za 
uzavřenou a že nevím, o čem bych měl dál jednat, když tady žádné natáčení 
neproběhne. 
 Dnes (v sobotu 2.3) se před domem objevily značky zákaz zastavení na den 
8.3.2019 a s označením D.N.A. Z toho soudím, že D.N.A nehledí na názor 
výboru SVJ a majitelů bytů č.8 a 12 a pokračuje v přípravách na natáčení (je 
také možné, že se s někým v domě domluvili). 
 
  Nechávám tedy hlasovat o tom, zda členové našeho SVJ souhlasí s využitím 
společných prostor domu k natáčení dne 8.3.2019. Rád bych předešel na jedné 
straně výčitkám jako posledně „jak jste to mohl dovolit“ (i když mě se pánové 
Hájek a Novotný na nic neptali) a na druhé straně námitkám od D.N.A „za koho 
mluvíte a jak víte, že si to lidé v domě nepřejí“. 
  
  Prosím o co nejrychlejší odevzdání hlasovacích lístků do 
schránky SVJ. 
 
 
 
 
 
    2.3.2019           Krasnický 


